

**12<sup>th</sup> stage of the UET Elite Circuit 2024**  
**Ulf Thoresen Grand International - Sunday, July 7**  
**Jarlsberg, Norway**

**Önas Prince closes in on the podium**

Easy winner of the 12th stage run this Sunday, July 7, 2024, at Norway's Jarlsberg racecourse, Swedish trotter **Önas Prince** has climbed from 13th to 4th place in the UET Elite Circuit 2024. Per Nordström's partner is now at the foot of the podium, pushing Elitloppet winner **Horsy Dream** back one place.

Ranked 4th in the Ulf Thoresen Grand International, **Kentucky River** dropped to 7th place, just one point behind **Capital Mail**. **Stolesheshow**, only 8th, retains his 10th place, while Italian trotter **Banderas Bi** drops out of the top 10. The next stage, to be run on July 30 at Jägersro (Sweden), should enable the Scandinavian trotters to pick up important points in the UET Elite Circuit 2024 rankings, with a view to the final at Vincennes.

**UET Elite Circuit 2024 rankings after the first 12 stages**

Updated on Monday, July 8, 2024

Rank	Horse	Points deferral	Points obtained 07.07.24	TOTAL
1 <sup>st</sup>	GO ON BOY	51	0	51
2 <sup>nd</sup>	IDAO DE TILLARD	42	0	42
3 <sup>rd</sup>	VIVID WISE AS	37	0	37
4 <sup>th</sup>	ÖNAS PRINCE	19	16	35
5 <sup>th</sup>	HORSY DREAM	33	0	33
6 <sup>th</sup>	CAPITAL MAIL	29	0	29
7 <sup>th</sup>	KENTUCKY RIVER	21	7	28
8 <sup>th</sup>	BORUPS VICTORY	26	0	26
9 <sup>th</sup>	HOKKAIDO JIEL	23	0	23
10 <sup>th</sup>	STOLETHESHOW	20	2	22

*If same points total, see article 5.4 of the regulations for ranking.*

Stage 13: Tuesday, July 30: Hugo Åbergs Memorial - Jägersro, Sweden

Link to the general standings for this year's event, to download the rules and regulations and the arrangements for the final, which will be held in France at the **Paris-Vincennes** racecourse **on Friday, October 11, alongside the UET Grand Prix**: [www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/](http://www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/)

Contact: UET secretariat - 15 Bd de Douaumont- 75017 Paris - tel. 33(0)149771403 - [uet@letrot.com](mailto:uet@letrot.com)

**12<sup>ème</sup> étape de l'UET Elite Circuit 2024**  
**Ulf Thoresen Grand International – Dimanche 7 juillet**  
**Jarlsberg, Norvège**

**Önas Prince se rapproche du podium**

Facile vainqueur de la 12<sup>ème</sup> étape disputée ce dimanche 7 juillet 2024 sur l'hippodrome norvégien de Jarlsberg, le trotteur suédois **Önas Prince** est remonté de la 13<sup>ème</sup> à la 4<sup>ème</sup> place de l'UET Elite Circuit 2024. Le partenaire de Per Nordström se retrouve donc au pied du podium, faisant reculer le vainqueur de l'Elitloppet **Horsy Dream** d'un rang.

Classé 4<sup>ème</sup> de ce « Ulf Thoresen Grand International », **Kentucky River** passe, lui, à la 7<sup>ème</sup> place, un petit point derrière **Capital Mail**. Arrivé seulement 8<sup>ème</sup>, **Stoletshow** conserve toutefois son 10<sup>ème</sup> rang et le trotteur italien **Banderas Bi** sort du top 10. La prochaine étape, à courir le 30 juillet à Jägersro (Suède), devrait permettre aux trotteurs scandinaves d'engranger des points importants au classement de cet UET Elite Circuit 2024, en vue de la finale de Vincennes.

**Classement de l'UET Elite Circuit 2024 après les 12 premières étapes**  
 Actualisé le lundi 8 juillet 2024

Rang	Cheval	Report des points	Points obtenus 07.07.24	TOTAL
1 <sup>er</sup>	GO ON BOY	51	0	51
2 <sup>e</sup>	IDAO DE TILLARD	42	0	42
3 <sup>e</sup>	VIVID WISE AS	37	0	37
4 <sup>e</sup>	ÖNAS PRINCE	19	16	35
5 <sup>e</sup>	HORSY DREAM	33	0	33
6 <sup>e</sup>	CAPITAL MAIL	29	0	29
7 <sup>e</sup>	KENTUCKY RIVER	21	7	28
8 <sup>e</sup>	BORUPS VICTORY	26	0	26
9 <sup>e</sup>	HOKKAIDO JIEL	23	0	23
10 <sup>e</sup>	STOLETHESHOW	20	2	22

*Si même total de points, voir l'article 5.4 du règlement pour l'établissement du classement.*

13<sup>ème</sup> étape : Mardi 30 juillet : Hugo Åbergs Memorial – Jägersro, Suède

Lien pour suivre le classement général de cette édition, pour télécharger le règlement avec son barème, les dispositions de la finale qui aura lieu en France sur l'hippodrome de **Paris-Vincennes le vendredi 11 octobre en parallèle du Grand Prix de l'UET** : [www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/](http://www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/)

Contact : UET secrétariat - 15 Bd de Douaumont – 75017 Paris – tél. 33(0)149771403 – [uet@letrot.com](mailto:uet@letrot.com)